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       Z Á P I S N I C A  č. 7/2024 
 
 

zo zasadnutia Komisie dopravy Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja  
zo dňa 21.10.2024 o 14:00h. v zasadacej miestnosti č. 025 na prízemí Úradu BSK,  

Sabinovská 16 v Bratislave. 
 

 
Členovia: Gašparovič, Badrna, Buocik, Kisková, Krúpa,  Mács, Ožvaldová, 

Petrakovič, Savkuliak, Smeja, Uhler, Winkler 
Prítomní: Buocik, Kisková, Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
Ospravedlnený: Gašparovič, Badrna, Petrakovič, Winkler 
Neospravedlnený:   
Tajomník:  Kristinová 
Ostatní prizvaní:  podľa prezenčnej listiny 
Hostia:  podľa prezenčnej listiny 
 
 
 

PROGRAM ZASADNUTIA 
 

 
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Body rokovania komisie. 

 
 

Bod 
č. 1 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie nájmu časti cesty a pozemku v k. ú. Nové Košariská spoločnosti Media 
Comp. s.r.o., so sídlom 900 41 Rovinka 268  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 

Bod 
č. 2  

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie nájmu častí pozemkov a časti cesty v k.ú. Bernolákovo pre stavebníka 

Pardalis, s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Bod 
č. 3  

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie prenájmu cesty II/503 v k. ú. Senec spoločnosti JFcon, s.r.o., ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

 

Bod 
č. 4  

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie zmeny uznesenia č. 81/2024 zo dňa 20.09.2024, ktorým bolo schválené 

zriadenie vecného bremena v k.ú Zohor v prospech spoločnosti Accolade SK III, s.r.o. 

a v prospech Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a. s 

 

Bod 
č. 5 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k.ú. Plavecké Podhradie v prospech 

spoločnosti Bratislavská vodárenská spoločnosť, a.s. 

 

Bod 
č. 6 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v k.ú. Veľké Leváre, 
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v prospech Západoslovenská distribučná, a.s. 
 

  

3. Rôzne. 
4. Záver. 

 
 

1 Otvorenie 
 
Pani podpredsedníčka BSK zastupujúca predsedu komisie privítala na rokovaní komisie 
prítomných poslancov a konštatovala, že na zasadnutí KD je prítomných 7 poslancov a KD  je 
uznášaniaschopná.  
Na komisii prítomní prerokovali body podľa programu.  
 
Hlasovanie:     
prítomní:        Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,   
  
za:  7   

Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler   
 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
       
  
 
 

2 Body rokovania komisie 
 
 

Bod 
č.1 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie nájmu časti cesty a pozemku v k. ú. Nové Košariská spoločnosti Media 
Comp. s.r.o., so sídlom 900 41 Rovinka 268  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 

Materiál prezentoval/i:  JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
 
Hlasovanie:    
prítomní:       Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,   
  
za:  7   

Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,   
   

 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 
 
 
 

Bod 
č.2 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie nájmu častí pozemkov a časti cesty v k.ú. Bernolákovo pre stavebníka 

Pardalis, s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
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Hlasovanie:    
prítomní:         Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,   
  
za:  7   

Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,     
 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 
 
 
 

Bod 
č.3 

PRACOVNÝ NÁVRH  

Návrh na schválenie prenájmu cesty II/503 v k. ú. Senec spoločnosti JFcon, s.r.o., ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
Prišiel p. Buocik 14,13 hod. 
 
Hlasovanie:    
prítomní:         Buocik, Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,   
  
za:  8   

Buocik, Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,     
 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
   
 
 

Bod 
č.4 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie zmeny uznesenia č. 81/2024 zo dňa 20.09.2024, ktorým bolo schválené 

zriadenie vecného bremena v k.ú Zohor v prospech spoločnosti Accolade SK III, s.r.o. 

a v prospech Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a. s 

 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
Hlasovanie:    
prítomní:         Buocik, Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,   
  
za:   8    
 Buocik, Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 
 
 

Bod 
č.5 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k.ú. Plavecké Podhradie v prospech 



 
KOMISIA DOPRAVY ZASTUPITEĽSTVA BRATISLAVSKÉHO SAMOSPRÁVNEHO KRAJA 

 4 

spoločnosti Bratislavská vodárenská spoločnosť, a.s. 

 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
Hlasovanie:    
prítomní:        Buocik, Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
  
za:   7  

Buocik, Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler      
 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 
 
 

Bod 
č.6 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v k.ú. Veľké Leváre, 
v prospech Západoslovenská distribučná, a.s. 
 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
 
Hlasovanie:    
prítomní:         Buocik, Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,   
  
za:   8  

Buocik, Kisková,  Krúpa, Mács, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja, Uhler,     
 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 
 
  3.   Rôzne 
 
p. Mács – informoval o obci Chorvátsky Grob, ktorá predložila Návrh ÚPN obce, v ktorom sa 
uvažuje o navýšení obyvateľov obce o 30 000 ľudí.  
 
p. Halabica – informoval že je ambícia znížiť počet obyvateľov na cca 25 000 ľudí 
z pôvodných 50 000 z ktorými uvažoval pôvodný územný plán.  
 
p. Mács – požiadal pracovníkov BSK o maximálnu súčinnosť pri znižovaní počtov obyvateľov 
v navrhovaných ÚPN z dôvodu nemožnosti napojenia na IS 
 
p. Kisková  
– pripomenula stále zápchy, neopravenú Seneckú, plnú diaľnicu, vlaky opakovane  meškajú 
aj 40 minút. Pridáva sa k požiadavke  aby kraj zasiahol do územných plánov, aby 
nedochádzalo k navyšovaniu obyvateľstva a násobenie dopravy.  
- pýta sa na rekonštrukciu cesty medzi Ivankou pri Dunaji a Zálesím už 4 roky sa odkladá, na 
vyžiadanie je napísala SC BSK, že nie je zahrnutá na rekonštrukciu ani cesta medzi Ivankou 
a Bernolákovom 
- po rekonštrukcii cesty medzi Bernolákovom a Chorvátskym Grobom či sa nebude stavať  
cyklotrasa?  
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p. Halabica  
– cyklotrasa medzi Bernolákovom a Chorvátskym Grobom vyžaduje majetkovoprávne 
vysporiadanie s veľkým počtom vlastníkov.  

- Na rekonštrukciu cesty Ivanka -  Zálesie trvalo 8 mesiacov VO. Je už vybraný víťaz, 
nakoľko je už ideme do zimného obdobia, so začatím prác sa uvažuje v marci.  

- Cesta Ivanka pri Dunaji -  Bernolákovo, s VO sa začne začiatkom budúceho roka.  
 
p. Krúpa – poďakoval SC BSK že po povodniach, veľmi rýchlo nastúpili na opravu po 
vybrežení Mariánskeho potoka.  
 
p. Mács – poďakoval za účasť p. Halabicovi a p. Ožvaldovej na dňoch cestárov v Pezinku 
a dopadlo to výborne.  
 
 
 
 

4. Záver 
 

Po vyčerpaní všetkých naplánovaných bodov programu KD predsedajúca komisie  
poďakovala prítomným členom komisie za aktívnu činnosť a zasadnutie KD ukončila o 14,50 
hod. 
 
   
 

PhDr. Alžbeta Ožvaldová 
                      Podpredsedníčka BSK,  

       Predsedajúca komisii 

 
  

 
 
 
 
v Bratislave, dňa 21.10.2024 
Ing. Kristinová Beáta 
tajomník Komisie dopravy Z BSK 


